

Compte rendu de l'assemblée du 10 novembre 1913, a.m.

Son Honneur le Maire L. A. Lavallée, Président. Tous présents.

1.—Soumise une lettre du Surintendant de l'Hôpital Saint-Luc, transmettant le rapport annuel de cette institution, et demandant à la Cité un octroi plus substantiel.

Résolu: De référer au Directeur de l'Assistance Municipale.

2.—Soumise une lettre de "The Star Realty Company", offrant de céder à la Cité certaines rues et ruelles formant partie du lot du cad. No 409, du quartier Longue-Pointe.

Résolu: De référer à l'Ingénieur en Chef, avec instructions de transmettre un plan d'ensemble de cette partie du quartier Longue-Pointe, dans laquelle se trouvent comprises les rues et ruelles offertes.

3.—Soumise une lettre de M. Joseph Parent, attirant l'attention du Bureau sur la façon dont les rails de la Compagnie des Tramways ont été posés en face de sa propriété, située au No 845 de la rue Saint-André.

Résolu: De référer à l'Ingénieur en Chef pour rapport, et de transmettre copie de cette lettre à la Compagnie des Tramways, pour que cette dernière en prenne connaissance.

4.—(16495) Soumis un rapport de l'Agent des Achats et des Ventes, demandant de nommer trois employés additionnels dans son département.

Résolu: De retourner ledit rapport à son auteur, pour savoir quel salaire il recommande, et s'il a quelqu'un à recommander.

5.—Résolu: De demander à l'Ingénieur en Chef un profil à ligne régulière sur la rue Sherbrooke, entre l'avenue Papineau et la rue Amherst, en tenant compte du profil déjà donné, entre les avenues de Lorimier et Papineau.

6.—(16372) Soumis un rapport du Médecin Officier de Santé, recommandant de mettre à sa disposition un crédit de \$300 pour la construction d'un hangar à charbon à l'Hôpital des Varioleux.

Résolu: De faire rapport au Conseil, recommandant de voter ladite somme de \$300.

7.—Soumis un compte au montant de \$2,075, représentant les honoraires de l'architecte Alphonse Piché, à date, en rapport avec la construction de la caserne de pompiers et du poste de police du quartier Longue-Pointe.

Résolu: D'autoriser le paiement dudit compte.

8.—(16481) Soumis un rapport du Surintendant du Service de l'Incinération, recommandant d'appliquer à l'achat d'un uniforme pour le commis de son département, une somme de \$30, étant la balance disponible du crédit voté pour les uniformes des inspecteurs.

Résolu: Que le Bureau ne concourt pas dans cette recommandation.

9.—(16490) Soumis un rapport du Surintendant des Edifices Municipaux, sur la demande de M. le Shérif Lemieux, au sujet de certains meubles pour la Cour Juvenile.

Résolu: De référer au Département en Loi pour savoir si, en vertu de son contrat avec le Gouvernement de Québec la Ville est tenue de faire droit à cette demande.

10.—(15921) Soumis un rapport du Surintendant des Edifices Municipaux, transmettant un projet de bail pour le logement situé au-dessus du poste de police No 15, No 2703 rue St-Hubert.

Résolu: D'approuver ledit bail et de prier Son Honneur le Maire et le Greffier de la Cité de le signer.

11.—Soumise une communication de la "Bitulithic Paving Company, Limited", demandant que le délai fixé pour la complétion de certains travaux de pavages, savoir le 31 octobre 1913, soit prolongé.

Résolu: De référer à l'Ingénieur en Chef pour rapport.

Report of meeting held on the 10th November 1913, a.m.

Present: His Worship Mayor L. A. Lavallée, in the chair, and all the members of the Board.

1.—Submitted a letter from the Superintendent of St. Luke Hospital, transmitting the annual report of said institution and asking the City for an increased grant.

Referred to the Director of the Municipal Assistance.

2.—Submitted a letter from the Star Realty Company offering to cede to the City certain streets and lanes forming part of Cad. lot No. 409, Longue Pointe Ward.

Referred to the Chief Engineer with instructions to transmit a general plan of that part of Longue Pointe Ward in which are located the streets and lanes offered.

3.—Submitted a letter from Mr. Joseph Parent, calling the attention of the Board to the manner in which the tracks of the Tramways Company were laid in front of his property, situated at No. 845 St. André street.

Resolved: That the matter be referred to the Chief Engineer for a report, and that a copy of said letter be transmitted to the Tramways Company for its information.

4.—(16495) Submitted a report from the Purchasing and Sales Agent, asking that three additional employees be appointed in his department.

Resolved: That said report be referred back to the Purchasing and Sales Agent in order to know what salary should be granted and if he has any one to recommend.

5.—Resolved: That the Chief Engineer be asked to submit to the Board a profile with a regular line on Sherbrooke street, between Papineau avenue and Amherst street, taking into account the profile already given between de Lorimier and Papineau avenues.

6.—(16372) Submitted a report from the Medical Health Officer, recommending that an appropriation of \$300 be placed at his disposal for the erection of a coal shed at the Small-Pox Hospital.

Resolved: That a report be made to Council, recommending that said sum of \$300 be voted.

7.—Submitted an account of \$2,075 representing the fees of Mr. Alphonse Piché, architect, to date, in connection with the erection of a police and fire station in Longue Pointe Ward.

Resolved: To authorize the payment of said account.

8.—(16481) Submitted a report from the Superintendent of the Incineration Department, recommending that a sum of \$30, being the available balance of the appropriation voted for inspectors' uniforms, be varied and applied to the purchase of a uniform for the clerk of his department.

Resolved: Not to concur in said report.

9.—(16490) Submitted a report from the Superintendent of Municipal Buildings anent the request made by Mr. Lemieux, Sheriff, in connection with certain furniture for the Juvenile Court.

Resolved: To refer the same to the Law Department, in order to know if, in virtue of its contract with the Quebec Government, the City is held to grant said request.

10.—(15921) Submitted a report from the Superintendent of Municipal Buildings, transmitting a draft of lease for the lodging situated over No. 15 police station, No. 2703 St. Hubert street.

Resolved: To approve of said lease, and to request His Worship the Mayor and the City Clerk to sign the same.

11.—Submitted a communication from the Bitulithic Paving Company, Limited, asking that the delay fixed for the completion of certain paving works, to wit: the 31st October 1913, be extended.

Resolved: That the matter be referred to the Chief Engineer for a report.